

Early Years (KG1 and KG2) CEM Baseline and Progress Assessments

12th May 2024

Dear EYFS (KG1 and KG2) Parents,

Ta'allum schools are committed to raising standards for all students.

As such, in October 2023, all Ta'allum Early Years (KG1 and KG2) children had taken part in a **CEM Baseline Assessment**. All the same children will complete a **CEM Progress Assessment from May 19 to 26, 2024- EYFS CEM** end of Year Aspects (Nursery) and Base (Reception) assessment.

CEM Baseline and Progress assessments are child-friendly and reliable ways of assessing Literacy, Language, Communication and Mathematics for Early Years students. These Assessment will provide information about your child's academic progress and support their transition to KG2 and Year 1.

CEM Baseline and Progress Assessments are designed to be fun, friendly, and engaging for students. The assessments contain a mix of oral and touch-based questions with colour illustrations to fully engage young children.

Thank you in advance for your support with these important assessments.

Yours faithfully,

Principal of Al Jazeera Academy

قياس الأساسيات ومدى التّقدّم (CEM) لدى طلبة الرّوضة والتّمهيدّي

2024/5/12

السّادة الأفاضل أولياء أمور طلبة الرّوضة والتّمهيدّي
تحية طيّبة، وبعد:

فإنّنا نوّد تأكيد التزام مدارس "تعلّم" برفع معايير التّعلّم لجميع طلبتها.

وانطلاقاً من هذه الحقيقة، فإنّ طلبة الرّوضة والتّمهيدّي (KG1) و (KG2) في مدارس "تعلّم" -
قد تمّ قياس مدى اكتسابهم للأساسيات (CEM Baseline Assessment) في أكتوبر 2023. وخلال
الفترة (19 - 26 مايو) 2024 سوف يتمّ قياس مدى التّقدّم الذي أحرزه هؤلاء الطلبة. أمّا طلبة
الرّوضة فسوف يؤدّون (Aspects Assessment)، وأمّا طلبة التّمهيدّي؛ فسوف يؤدّون (Base
(Assessment).

تُعَدّ تقييمات (CEM) المخصّصة لطلبة الرّوضة والتّمهيدّي أداة ملائمة للأطفال، وهي موثوق
بها لتقييم مدى معرفتهم بأساسيات القراءة، والكتابة، واللّغة الإنجليزيّة، والتّواصل، والرياضيات.
إنّها تزوّدنا بمعلومات عن مدى التّقدّم الأكاديميّ الذي يحرزه هؤلاء الطلبة، وهي تدعم انتقالهم
السّلس إلى KG2 والصّفّ الأوّل.

صُمّمت تقييمات (CEM) بطريقة ممتعة وجذّابة للطفل، وهي تحتوي على مزيج من الأسئلة
الشّفويّة، والأسئلة القائمة على اللمس، مع رسوم توضيحيّة ملوّنة بما يضمن اندماج الطّالب فيها
بشكل كليّ.

شاكرين لكم مسبقاً دعمكم لإنجاح هذه التّقييمات المهمّة.

مدير أكاديمية الجزيرة